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Emlékeztető 
 

Az Egyesületi Elnökség 2019. április 9-én 14:00 órakor a MEE székhelyén megtartott 
üléséről. 

 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Béres József, Haddad Richárd, Kiss Zsuzsanna, Dr. 
Székely Csaba, Kovács András 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó 
meghívottak közül jelen voltak: Garai János, Dr. Madarász György, Dr. Danyek Miklós, 
Gelencsér Lajos, Nagy János helyett Dr. Némethné Vidovszky Ágnes Dr. Tóth Judit, Orlay 
Imre, Veisz Imre, Rejtő János, Tóth József, Sőrés Péter tanácskozási joggal rendelkező 
tagok, továbbá Balázs Péter, Becker Péter, és Günthner Attila állandó meghívott, valamint 
Bessenyei Tamás és Tilesch Péter meghívottak. 

Kimentette magát: Dr. Kádár Péter, Dr. Fodor István, Kovács László, Dr. Hartmann Bálint, 
Rubint Dezső,  

A napirendek előtt Béres József felkérte Tilesch Pétert, aki április 25-től tölti be a MEE 
irodavezetői pozícióját, hogy röviden mutatkozzon be az Elnökségnek. Tilesch Péter pár 
mondatban összefoglalta eddigi szakmai pályafutását. 

Első napirendi pontként az előző ülésen elhatározottak helyzetével kapcsolatban Haddad 
Richárd kérte fel Günthner Attilát, hogy tájékoztassa az Elnökséget a Fejezetek az 
Elektrotechnikából II. fejezet kiadásának forrás lehetőségeiről. Günthner Attila összefoglalta 
az írásos előterjesztés lényegi részét. Az Egyesületi Elnökség egyetértett abban, hogy a 
kiadvány 2,5 MFt költség igényét a szeptemberi Elektrotechnika lapszám kihagyásából és 
szponzori pénzből fedezzük. Felhasználás szempontjából a Vándorgyűlés résztvevői, 
valamint pártoló tagjaink kapnak 1-1 példányt belőle. 

Második napirendi pontként Haddad Richárd a 95. Tisztújító Küldöttgyűlés napirendjének 
véglegesítését terjesztette elő. Az írásos előterjesztésben szereplő napirendhez képest az 
Elnökség egyetértett abban, hogy az „Összefoglaló tájékoztató a MEE 2016-2019 évi 
stratégiájáról” napirend kerüljön az éves beszámolók blokk elé. 

Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta a fenti módosítással a 
95. Tisztújító Küldöttgyűlés napirendjét. Az Egyesületi Elnökség 12/2019 számú 
határozatával egyhangúlag elfogadta a fenti módosítással a 95. Tisztújító Küldöttgyűlés 
napirendjét. 

Harmadik napirendi pontként az Elnökség a 95. Tisztújító Küldöttgyűlés határozati 
javaslatait tárgyalta. 

 Haddad Richárd az Egyesületi Elnökség beszámolóját ismertette.  

Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta az Egyesületi 
Elnökség éves beszámolóját. Az Egyesületi Elnökség 13/2019 számú határozatával 
egyhangúlag elfogadta az Egyesületi Elnökség éves beszámolóját. 

 Becker Péter tájékoztatta az Elnökséget a Felügyelő Bizottság Küldöttgyűlés elé 
terjesztendő jelentéséről. Sokkal jobb a helyzet a tavalyinál, jelentős előrelépés 
történt a folyamatokban és a szervezésben. A bizottság a záró dokumentumokat 
elfogadásra javasolja. 

 Kiss Zsuzsanna a Gazdasági Bizottság munkájához kapcsolódó anyagokat 
terjesztette elő. 

 A Gazdasági Bizottság jelentése: Véleménye szerint is sokat javult a helyzet az 

elmúlt évhez képest. Az írásos előterjesztésből ismertette a fő (terv-tény) számokat 
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és kiemelte a rendezvények és a tanfolyamok extra teljesítményét, amely jelentősen 

hozzájárult a terv feletti eredmény eléréséhez.  

Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta a MEE 2018. évi 
egyszerűsített beszámolóját és közhasznúsági mellékletét. Az Egyesületi Elnökség 
14/2019 számú határozatával egyhangúlag elfogadta a MEE 2018. évi 
egyszerűsített beszámolóját és közhasznúsági mellékletét. 

 Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta a Könyvvizsgáló 
jelentését. Az Egyesületi Elnökség 15/2019 számú határozatával egyhangúlag 
elfogadta a Könyvvizsgáló jelentését. 

 Kovács András jelezte, hogy véleménye szerint az ügyvezető szervnek az egyesület 
vagyoni helyzetéről szóló jelentése a Küldöttgyűlés számára legyen úgy 
leegyszerűsítve pár sorra, hogy a küldöttek azt megértsék. Kiss Zsuzsanna, Kovács 
András, Günthner Attila és Szabolcsi Nóra le fogja egymással levelezni azt a 
kivonatot, amelyet a Küldöttgyűlés elé terjesztünk. 2017 és 2018 évek lesznek benne. 

Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta a fenti 
módosítással az ügyvezető szervnek az egyesület vagyoni helyzetéről szóló 
jelentését. Az Egyesületi Elnökség 16/2019 számú határozatával egyhangúlag 
elfogadta a fenti módosítással az ügyvezető szervnek az egyesület vagyoni 
helyzetéről szóló jelentését. 

 Az Egyesület 2019 évi költségvetését az Elnökség a decemberi ülésén fogadta el. Ezt 
fogjuk a Küldöttgyűlés elé terjeszteni. Az átszervezések miatt bekövetkező 
változásokat a béreknél a fél éves beszámolóban fogjuk jelezni az Elnökség 
számára. 

 Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete 
egyhangúlag elfogadta hogy a MEE 2019. évi könyvvizsgálatát dr. Átal László 
(bejegyzett okleveles könyvvizsgáló, tagsági igazolvány száma: 002892, a társaság 
tagsági igazolvány száma: 001162) végezze el. A szolgáltatás ellenértéke 680.000 Ft 
+ áfa. Az Egyesületi Elnökség 17/2019 számú határozatával egyhangúlag elfogadta 
hogy a MEE 2019. évi könyvvizsgálatát dr. Átal László (bejegyzett okleveles 
könyvvizsgáló, tagsági igazolvány száma: 002892, a társaság tagsági igazolvány 
száma: 001162) végezze el. 

 Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete 
egyhangúlag elfogadta, az Etikai Bizottság beszámolóját. Az Egyesületi Elnökség 
18/2019 számú határozatával egyhangúlag elfogadta, az Etikai Bizottság 
beszámolóját. 

Negyedik napirendi pontként a Választások Rendje szabályzat alapján Günthner Attila 
ismertette a Választási Bizottság javasolt elnökének és 7 tagjának névsorát. Elnök: Dr. 
Novothny Ferenc, Tagok: Táczi István, Kordás Péter, Sőrés Péter (MAIT), Szeli Viktória, 
Andrássy Katalin, Babka Gábor, Szabolcsi Nóra (Titkárság). 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a Választási Bizottság javasolt elnökének és 7 tagjának névsorát. Az Egyesületi 
Elnökség 19/2019 számú határozatával egyhangúlag elfogadta a Választási Bizottság 
javasolt elnökének és 7 tagjának névsorát. 

Ötödik napirendi pontként Günthner Attila mutatta be Elnökségnek a Választási Bizottság 
írásban is megküldött előterjesztését a titkos szavazás menetéről. Az Elnökség kérte, hogy 
az előterjesztés legyen kiegészítve azzal, hogy ha több x szerepel ott ahol csak egyet kell 
jelölni, akkor érvénytelen a szavazat. Továbbá azt, hogy adott helyen a nevek sorrendjét 
véletlen generátor rakja össze. 
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Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete a fenti 
kiegészítésekkel egyhangúlag elfogadta a Választási Bizottság előterjesztését a titkos 
szavazás menetéről. Az Egyesületi Elnökség 20/2019 számú határozatával a fenti 
kiegészítésekkel egyhangúlag elfogadta a Választási Bizottság előterjesztését a titkos 
szavazás menetéről. 

Hatodik napirendi pontként Orlay Imre a Jelölő Bizottság többségi véleményével kialakított 
javaslatát ismertette és ennek megfelelően mutatta be a javasolt szavazó lapokat. Az 
Elnökség kérte, hogy a szavazó lapokon mindenhol szerepeljen a jelöltet regisztráló 
szervezet. Fel kell tüntetni, hogy ahol két jelölt van, ott csak egyet jelöljenek be.  

Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete a fenti kiegészítésekkel egyhangúlag elfogadta 
a Jelölő Bizottság többségi véleményével kialakított javaslatát a szavazólapok kialakításával 
kapcsolatban. Az Egyesületi Elnökség 21/2019 számú határozatával egyhangúlag 
elfogadta a Jelölő Bizottság többségi véleményével kialakított javaslatát a szavazólapok 
kialakításával kapcsolatban. 

Hetedik napirendi pontként Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező 
tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta Hatvani Györgyöt a 95. Tisztújító Küldöttgyűlés 
levezető elnökének. Az Egyesületi Elnökség 22/2019 számú határozatával egyhangúlag 
elfogadta Hatvani Györgyöt a 95. Tisztújító Küldöttgyűlés levezető elnökének. 

Nyolcadik napirendi pontként a küldött lista véglegesítését Haddad Richárd terjesztette 
elő. Jelezte, hogy a többszöri felszólítás és a szabályzataink előírásai ellenére több 
szervezetnél nem történt még meg a tisztújítás, és több helyen van még passzív státuszú 
küldött. Az írásos előterjesztéseket a Küldöttgyűlés előtt 30 nappal érkeztetni kell a küldöttek 
számára, ezért nagyon fontos a helyzet mielőbbi rendezése. 

Kilencedik napirendi pontként Haddad Richárd az Elnökségbe delegált képviselők (régiók, 
szakosztályok, társaságok) megválasztásával kapcsolatban számolt be. Azok a szervezetek, 
akik még nem választották meg képviselőiket, legkésőbb április 30-ig küldjék meg Babka 
Gábornak. 

Tízedik napirendi pontként Haddad Richárd ismertette a Díjbizottságok által kialakított 
döntést a 2019 évi egyesületi díjak véglegesítésével kapcsolatban.  

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete a 1 tartózkodó 
szavazat mellett elfogadta és tudomásul vette a díjbizottságok döntését a 2019 évi 
egyesületi díjak véglegesítésével kapcsolatban. Az Egyesületi Elnökség nem talált a 
szabályzatok előírásaival nem megegyező jelölést, ezért 23/2019 számú határozatával 
egyhangúlag tudomásul vette a díjbizottságok döntését a 2019 évi egyesületi díjak 
véglegesítésével kapcsolatban. 

Tizenegyedik napirendi pontként Haddad Richárd a 66. vándorgyűlés előkészítésével 
kapcsolatban adott rövid tájékoztatót. 

Tizenkettedik napirendi pontként Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező 
tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta az írásban megküldött 2018. április 3 – 2019. 
április 4. időszakra eső tagfelvételeket és tagkizárásokat. Az Egyesületi Elnökség 24/2019 
számú határozatával egyhangúlag elfogadta az írásban megküldött 2018. április 3 – 2019. 
április 4. időszakra eső tagfelvételeket és tagkizárásokat. 

Tizenharmadik napirendi pontként Kovács András foglalta össze az írásban megküldött 
régiós SZMSZ minta célját. Ez egy ajánlás, amelyet a régió kiegészíthet. A régió szmsz-t a 
régió vezetése hagyja jóvá. Ezt a mintát fel kell tenni a honlapra!  

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta az előterjesztett régió SZMSZ mintát. Az Egyesületi Elnökség 25/2019 számú 
határozatával egyhangúlag elfogadta az előterjesztett régió SZMSZ mintát. 
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Egyebek: 

 Veisz Imre számolt be az ajkai szervezet helyzetéről, ahol a tagok automatikusan 
váltak passzívvá a vezetőség hiányában. Csáfordy Ferenc a régió nevében 
személyesen vette fel a tagokkal a kapcsolatot és beszedte a tagdíjakat. Ennek 
megfelelően „újra éledt” a szervezet. Továbbá jelezte, hogy az ÉDUKÓ szervezi a 
következő „innovációs kerekasztalt”. 

 Orlay Imre javasolta, hogy az Elnökségi beszámolóban megfogalmazott kritikákat 
érdemes kiemelni a következő vezetés számára. 

 Balázs Péter leköszönt 40 éves Elnökségi munkája után. 

 Haddad Richárd Kádár Péter nevében ismertette, hogy az OE MEE szervezet idén is 
elviszi a diákokat tanulmányútra, amelyhez kéri a központ 200 eFt összegű 
támogatását. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete 
egyhangúlag megszavazta az OE MEE szervezete által diákoknak szervezett  
tanulmányút 200 eFt-tal történő támogatását. Az Egyesületi Elnökség nem talált a 
szabályzatok előírásaival nem megegyező jelölést, ezért 26/2019 számú 
határozatával egyhangúlag megszavazta az OE MEE szervezete által diákoknak 
szervezett  tanulmányút 200 eFt-tal történő támogatását. 

 

2019. április 9. 

 

Az Egyesületi Elnökség elektronikus úton történő szavazással 27/2019 számú 
határozatával egy tartózkodás mellett elfogadta, hogy a MEE díjak mértékét 2019-ben 
átlagosan 20%-kal megemeljük. 

 

Összeállította: 
 
 

Jóváhagyta: 
 

 

Günthner Attila Béres József  
Irodavezető Elnök  

 


